

家訊 – July 28, 2024

## 歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

## 今天崇拜

讀經: 羅 10:1-21

信息: 所傳的, 有誰信呢?

- 羅馬書系列 (28)

回應詩歌:#270 佳美腳蹤

## 家訊

1. 校園步行禱告: 8/2 周五晚上 7:30-8:40, 我們將在UB 北校 Flint Loop集合, 分小組步行禱告, 歡迎參加。

2. 尼亞加拉瓜瀑布地區福音宣教 – 我們正準備派遣一支團隊去參與他們的 3M (膳食、音樂、事工) 計劃, 日期為 8月 10日星期六 (4-7PM)。有興趣者, 請聯絡葡牧師。

3. 第三屆紐約上州華人教會乒乓球友誼賽: 8/17, 周六早上10點到下午2點於本教會。5張球桌同時進行。報名: 任勇弟兄

## 本周團契聚會時間

7/31: 周三禱告聚會暫停一次

8/2: UB校園走禱 7:30PM

## 感恩与代禱

1. 今年的「8天希望」活動已於7月27日圓滿結束, 感謝20多位弟兄姊妹的參與。
2. 高美智姊妹已出院, 為後續恢復禱告。
3. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
4. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

## 七月禱告指南: 本地宣教

### 第四周 (7/24-7/30): 禱告宣教

<sup>1</sup>我勸你第一要為萬人懇求, 禱告, 代求, 祝謝, <sup>2</sup>為君王和一切在位的也該如此, 使我們可以敬虔、端正、平安無事地度日。<sup>3</sup>這是好的, 在神我們救主面前可蒙悅納; <sup>4</sup>他願意萬人得救, 明白真道。

提摩太前書 2:1-4

## 下周主日 (8/4/2024)

講員: 李牧師

主席: 黃裕龍

招待: 趙潔, 宋維紅

BCCC Family News - July 28, 2024

## Weekly Meetings

Fri 8/2 - UB Prayer Walk 7:30PM

Sun 8/4 - Separate Service 9:30AM

Adult & Youth Sunday School 11AM

## Sermon

A SURE AND STEADFAST ANCHOR OF  
THE SOUL  
HEBREWS 6:13-19

## Weekly Announcements

- Campus Prayer Walk: Friday, 8/2, 7:30-8:40pm, we will meet in the Flint Loop on UB North Campus and break into small groups to have a prayer walk. You are welcome to join us.
- Niagara Gospel Mission - We are preparing to send a team from BCCC to volunteer with their 3M (meal, music, ministry) program on date of 8/10. If you are interested in helping, please contact Pastor Porty.
- 3rd Annual Upstate New York Chinese Church Ping Pong Tournament: 8/17, Saturday 10am-2pm at our church. There will be 5 tables playing at the same time. To sign up: Brother Ren Yong

## Next Sunday 8/4

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty

Chairperson: Geem Oo

Ushers: Ray Lew, James Wang

Mail Offerings to:  
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231  
Give Online: @Tithe.ly

Pastor: Rev. Sunny Lee  
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

## Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app [www.bccc.churchtrac.com](http://www.bccc.churchtrac.com)



## Thanksgiving & Prayers

- Praise the Lord that the 8 days of Hope concluded yesterday. Thank you all of the brothers and sisters who have volunteered.
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

## July Prayer Guide: Local Mission

Week 7/24-7/30: Prayer Outreach

<sup>1</sup> First of all, then, I urge that supplications, prayers, intercessions, and thanksgivings be made for all people, <sup>2</sup> for kings and all who are in high positions, that we may lead a peaceful and quiet life, godly and dignified in every way. <sup>3</sup> This is good, and it is pleasing in the sight of God our Savior, <sup>4</sup> who desires all people to be saved and to come to the knowledge of the truth.

1 Timothy 2:1-4

## Weekly Offering Update

Gen. Offering (7/15-7/21): \$4,598  
YTD Actual Offering: \$183,566  
YTD Budgeted Expenditure: \$174,935  
YTD Designated Offering: \$13,224

4640 Main St. Amherst, NY 14226  
[www.BuffaloChineseChurch.org](http://www.BuffaloChineseChurch.org)



家訊 – July 28, 2024

## 歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

## 今天崇拜

讀經: 羅 10:1-21

信息: 所傳的, 有誰信呢?

- 羅馬書系列 (28)

回應詩歌:#270 佳美腳蹤

## 家訊

1. 校園步行禱告: 8/2 周五晚上 7:30-8:40, 我們將在UB 北校 Flint Loop集合, 分小組步行禱告, 歡迎參加。

2. 尼亞加拉瓜瀑布地區福音宣教 – 我們正準備派遣一支團隊去參與他們的 3M (膳食、音樂、事工) 計劃, 日期為 8月 10日星期六 (4-7PM)。有興趣者, 請聯絡葡牧師。

3. 第三屆紐約上州華人教會乒乓球友誼賽: 8/17, 周六早上10點到下午2點於本教會。5張球桌同時進行。報名: 任勇弟兄

## 本周團契聚會時間

7/31: 周三禱告聚會暫停一次

8/2: UB校園走禱 7:30PM

## 感恩与代禱

1. 今年的「8天希望」活動已於7月27日圓滿結束, 感謝20多位弟兄姊妹的參與。
2. 高美智姊妹已出院, 為後續恢復禱告。
3. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
4. 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備与看顧。

## 七月禱告指南: 本地宣教

### 第四周 (7/24-7/30): 禱告宣教

<sup>1</sup>我勸你第一要為萬人懇求, 禱告, 代求, 祝謝, <sup>2</sup>為君王和一切在位的也該如此, 使我們可以敬虔、端正、平安無事地度日。<sup>3</sup>這是好的, 在神我們救主面前可蒙悅納; <sup>4</sup>他願意萬人得救, 明白真道。

提摩太前書 2:1-4

## 下周主日 (8/4/2024)

講員: 李牧師

主席: 黃裕龍

招待: 趙潔, 宋維紅

BCCC Family News - July 28, 2024

## Weekly Meetings

Fri 8/2 - UB Prayer Walk 7:30PM

Sun 8/4 - Separate Service 9:30AM

Adult & Youth Sunday School 11AM

## Sermon

A SURE AND STEADFAST ANCHOR OF  
THE SOUL  
HEBREWS 6:13-19

## Weekly Announcements

- Campus Prayer Walk: Friday, 8/2, 7:30-8:40pm, we will meet in the Flint Loop on UB North Campus and break into small groups to have a prayer walk. You are welcome to join us.
- Niagara Gospel Mission - We are preparing to send a team from BCCC to volunteer with their 3M (meal, music, ministry) program on date of 8/10. If you are interested in helping, please contact Pastor Porty.
- 3rd Annual Upstate New York Chinese Church Ping Pong Tournament: 8/17, Saturday 10am-2pm at our church. There will be 5 tables playing at the same time. To sign up: Brother Ren Yong

## Next Sunday 8/4

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty

Chairperson: Geem Oo

Ushers: Ray Lew, James Wang

Mail Offerings to:  
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231  
Give Online: @Tithe.ly

Pastor: Rev. Sunny Lee  
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

## Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app [www.bccc.churchtrac.com](http://www.bccc.churchtrac.com)



## Thanksgiving & Prayers

- Praise the Lord that the 8 days of Hope concluded yesterday. Thank you all of the brothers and sisters who have volunteered.
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

## July Prayer Guide: Local Mission

Week 7/24-7/30: Prayer Outreach

<sup>1</sup> First of all, then, I urge that supplications, prayers, intercessions, and thanksgivings be made for all people, <sup>2</sup> for kings and all who are in high positions, that we may lead a peaceful and quiet life, godly and dignified in every way. <sup>3</sup> This is good, and it is pleasing in the sight of God our Savior, <sup>4</sup> who desires all people to be saved and to come to the knowledge of the truth.

1 Timothy 2:1-4

## Weekly Offering Update

Gen. Offering (7/15-7/21): \$4,598  
YTD Actual Offering: \$183,566  
YTD Budgeted Expenditure: \$174,935  
YTD Designated Offering: \$13,224

4640 Main St. Amherst, NY 14226  
[www.BuffaloChineseChurch.org](http://www.BuffaloChineseChurch.org)

